
 

Dalfsen, 27 september 2010 

 
 
 

 

 

Voorzitter, 
 
In de stentor van 3 september jl werd geschreven over het kappen van een 
bomenrij langs de Rechterensedijk. Dat heeft nogal wat beroering 
teweeggebracht. 
Het is ons inmiddels duidelijk gemaakt dat er ‘slechts’ een onderzoek gedaan 
gaat worden naar de mogelijke inrichting van deze weg in relatie tot de 
doorstroming en de veiligheid van de weggebruiker. Deze wordt voor een deel 
bepaald op basis van het doel van deze weg, met andere woorden wie moet er 
allemaal over heenrijden? Momenteel is de weg ook van belang voor het 
(vracht)verkeer van Lemelerveld richting Zwolle en vice versa.  
De wethouder heeft in een eerder stadium al beloofd niets te doen, zonder 
eerst de raad te betrekken bij de diverse alternatieven.  
 
Vraag 1. 
Hoe breed wordt het onderzoek opgezet, wordt bijvoorbeeld ook een extra 
rijbaan onderzocht? 
 
Vraag 2. 
Is het college bereid om bij de provincie te bepleiten voor een  extra opgang bij 
de N35 bij Heino, zodat de verkeersdruk van met name vrachtverkeer op de 
Rechterensedijk lager wordt? 
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